
 ZÁPIS  3/2022 

z jednání KMČ Jaroslavice 25. 4. 2022 

 

Přítomni: V. Karola, Ing. Z. Valášek, E. Neudeková, V. Záhořák, Ing. Z. Domanský, 

      M. Zbořilová, M. Buchtík, T. Bureš, Ing. J. Němeček, L. Surá 

Hosté: Mgr. H. Steska, V. Volf – jmen. ZMZ 

Přítomno 10 členů KMČ, komise byla usnášeníschopná. 

 

Program:  

1. Zahájení, schválení – doplnění programu 

2. Příprava na Veřejné setkání s občany, vycházka s primátorem 18. 5. 2022  

3. Příprava Anenské poutě – organizace 

4. Diskuze, různé nové podněty,  závěr 

 

 

1. Jednání zahájil předseda komise p. Karola, program byl schválen. 

 

Členové komise odsouhlasili kompenzace nákladů členů komise – p. Karola 3 500 Kč, 

p. Domanský 500 Kč, p. Buchtík 500 Kč, p. Záhořák 500 Kč, p. Zbořilová 500 Kč,  

p. Surá 500 Kč, p. Neudeková 500 Kč 

 

2. Komise se seznámila s trasou vycházky s primátorem - během vycházky budou 

zástupci RMZ a vedoucí odborů seznámeni s 6 úkoly, které má komise v prioritách 

(odvodnění pod svodidly na Anenské ul., opěrná zídka a oprava komun. Svažitá, 

sportoviště – možnosti zasíťování, náves – doplnění hracích prvků na děts. hřišti, 

oprava komun. Březová, úprava křižovatky Anenská – vjezd do Pasíček - I. etapa 

stavba opěrné zídky se schodišti, II. etapa opěrná zeď + dodělání chodníku, III. etapa 

oprava kom. Kúsek, Dubovina) 

Po cca hodinové vycházce bude v sále budovy na Anenské Veřejné setkání s občany. 

3. Anenská pouť – termín 22 – 24. 7. 2022 

- Organizační záležitosti – formuláře na povolení akce a dopr. omezení akce podal 

p. Karola a spolek Jaroslavická Beseda, objednání TOI, zajištění občerstvení, 

hudba 

- Zajištění oživení přípojky el. energie na návsi, TS Zlín – úklid komunikací, přesun 

kontejnerů na tříděný odpad, OMZ – sečení trávy - zajistí p. Skydánková 

- Přesun zahradního nábytku, stanů atd. z budovy býv. školy na náves – zajistí 

členové komise a spolku Beseda 

- Příspěvky pro vydání Jaroslavin 

4. Diskuze, nové podněty, závěr 

- P. Domanský – dle informací z MMZ je zadáno zpracování nové územní studie na 

výstavbu domů – přípojka z kom. Anenská, která bude vyžadovat zrušení zastávky 



MHD Hasičská zbrojnice. Komise nesouhlasí s tímto řešením, zhorší se dostupnost 

občanů od městské dopravy nejen v této části Anenské ul., ale i ulic Dubovina, Pod 

Dubovinou, Kúsek, Chrástka. Na výstavbu nových domů také není dostatečná 

kapacita na připojení na kanalizaci a vodovod. Na jednání s odbory MMZ bude 

KMČ zastupovat p. Domanský a p. Karola 

- P. Bureš – sportoviště – je poškozená síť za brankou, dořešit nástěnku na 

umožnění rezervace času na využívání hřiště. Chybí nízké sloupky a síť na tenis. 

Na OMZ předá p. Skydánková 

- P. Volf – seznámil členy komise s dopravní situací ulice Průkop – výjezd na Kudlov, 

prověřují se možnosti úpravy  pro pěší stezku mimo komunikaci Březovská (Kudlov) 

v závislosti na vlastnících pozemků 

- P. Němeček – návrh připravit komplexní řešení na omezení rychlosti v místní části, 

zpomalovací pásy do bočních ulic - na OD předá p. Skydánková 

- DSZO – zjistit, které připomínky od občanů a komise budou zahrnuty v pololetí do 

nového jízdního řádu linky 31 - na Dopr. podnik předá p. Skydánková 

- P. Karola – ořez větví kolem VO na ulici Drahy - OD p. Skydánková 

- KMČ podporuje  záměr na vybudování Božích muk na Jarosl. pasekách, na 

parcele, kde je vysazena i Masarykova lípa. S tímto požadavkem se na komisi 

obrátil OK a OMZ, jde o iniciativu občana Želechovic, který chce na své náklady 

zhotovené Boží muka darovat SMZ. 

- P. Karola – k plánovanému novému přístřešku na točně MHD – dořešit i dodělání 

chodníku na točně, aby se usnadnilo přecházení do ulic Na Vrše a Drahy.  

- Požadavek, aby MP a Policie ČR dávala upozornění, že se v okolí vyskytly krádeže 

organizované skupinami osob. 

- KMČ a spolek Beseda se dohodli na společném pořádání akcí pro děti a občany  

V Jaroslavicích, 29. 4. 2022 

 

Zapsala: J. Skydánková, tajemnice KMČ Jaroslavice 

Ověřil: V. Karola, předseda KMČ Jaroslavice 


